
Ad 15  

Sprawy różne  

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta  
i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski  
 

Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk w imieniu mieszkańców zabudowy wielorodzinnej, którzy 

martwią się o ciepło systemowe zwróciła się z prośbą, aby Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Energetyki Cieplnej uczestniczył w obradach sesji i zapewnił mieszkańców, że w perspektywie 

najbliższych miesięcy nie zabraknie ciepła.  

Stanowisko Przewodniczącego Rady Miasta: 

W związku z tym, że w porządku obrad LIV sesji Rady Miasta nie ma zaplanowanej dyskusji  

w kwestii dotyczącej przedmiotowej sprawy, Przewodniczący Rady Miasta pismem z dnia 22 września 

2022 r. zwrócił się z prośbą do Prezesa Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej 

 o wzięcie udziału w sesji w pkt. 10 porządku obrad lub o udzielenie odpowiedzi w formie pisemnej. 

 


